
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Forum voor Democratie  

Datum 22 januari 2024 
Onderwerp Raadsvragen Asielzoekers 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Naar aanleiding van de raadsmededeling CNO Wijnkorenstraat zijn de volgende vragen opgesteld. In 

de raadsmededeling wordt aangegeven dat de crisisnoodopvang aan de Wijnkorenstraat 24/7 

beveiligd gaat worden om de asielzoekers onder andere te beschermen. 

 

1. Voor wie denkt het college dat de asielzoekers beschermt moeten worden? 

Het college geeft in de raadsmededeling aan al enige tijd bezig te zijn met een locatie van maximaal 

300 asielzoekers voor een termijn van maximaal vier jaar te kunnen huisvesten. 

2. Kan het college aangeven op welke locatie of in welke omgeving de opvang gaat neerstrijken? 

3. Betreft het bestaande of nieuwe gebouwen? 

4. Op wat voor termijn denkt het college de opvang in gebruik te nemen? 

5. Hoe en op wat voor termijn wordt de omgeving van de potentiële locatie betrokken bij deze 

ontwikkeling? 

6. Wordt er een draagvlakmeting gehouden in de nabije omgeving? 

7. Met welke incidentele en structurele kosten moet de gemeente rekening houden met de komst van 

de opvang? 

8. Welke kosten worden door het COA ‘’vergoedt’’? De maximale gebruiksduur van de potentiële AZC 

staat op vier jaar, echter blijkt uit prognose van de ontwikkeling bevolkingssamenstelling in Noord-

Brabant dat tot 2050 er een netto buitenlands migratiesaldo tussen de 11.500 tot 20.500 mensen per 

jaar wordt verwacht. 

https://bevolkingsprognose.brabant.nl/hoofdstuk/binnenlandse-en-buitenlandsemigratieontwikkelingen 

9. Waarop is de tijdsduur van maximaal vier jaar gebaseerd? 

10. Bestaat er een kans dat na deze vier jaar de termijn nog verlengt kan worden?  

 

Namens de fractie(s) van Forum voor Democratie,  

Corrie van Leerzem 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1.    Voor wie denkt het college dat de asielzoekers beschermt moeten worden? 

Omwille van hun onzekere situatie, gebrek aan duidelijke perspectieven en ontbreken van een 

beschermd netwerk, zijn asielzoekers kwetsbaar en gevoelig voor bijvoorbeeld criminaliteit, uitbuiting 

en mensenhandel. En dat willen we voorkomen. Dit wordt onderwerp van gesprek met Centraal 

Orgaan Asielzoekers, omwonenden en andere direct betrokkenen. 

Het college geeft in de raadsmededeling aan al enige tijd bezig te zijn met een locatie van maximaal 

300 asielzoekers voor een termijn van maximaal vier jaar te kunnen huisvesten. 

2.    Kan het college aangeven op welke locatie of in welke omgeving de opvang gaat 

neerstrijken? 

In samenspraak met het Centraal Orgaan Asielzoekers vindt er op dit moment onderzoek plaats naar 

een mogelijke locatie. Zoals bekend wordt er momenteel gesproken met het Centraal Orgaan 

Asielzoekers om een opvanglocatie te realiseren voor 300 personen voor een periode van maximaal 

4 jaar. 

Voordat een locatie in aanmerking komt voor het realiseren van een asielzoekerscentrum, wordt 

zorgvuldig onderzoek gedaan naar een aantal belangrijke zaken zoals bijv. externe veiligheid, 

bereikbaarheid, energievoorziening enz. 

Zodra er na dit onderzoek met enige zekerheid kan worden aangegeven dat een locatie concreet in 

aanmerking komt, wordt de gemeenteraad geïnformeerd en  betrokken. Vanzelfsprekend wordt 

vervolgens ook met omwonenden  gecommuniceerd. 

3.    Betreft het bestaande of nieuwe gebouwen? 

Zie beantwoording vraag 2. Vooralsnog heeft onderzoek niet geleid tot een keuze van een 

asielzoekerscentrum in bestaande gebouwen binnen de gemeente Roosendaal. Zoals het er nu naar 

uitziet, gaan we er vooralsnog van uit dat het een locatie wordt die door het Centraal Orgaan 

Asielzoekers met nieuwe gebouwen wordt ingericht. 

4.    Op wat voor termijn denkt het college de opvang in gebruik te nemen? 

Zodra er een geschikte locatie geschikt wordt bevonden, zal in samenspraak met het Centraal 

Orgaan Asielzoekers, gestreefd worden naar een zo spoedig mogelijke realisering van een 

asielzoekerscentrum. Op dat moment kan dit in een stroomversnelling komen. 

Zoals bekend is de nood hoog. Het college neemt haar verantwoordelijkheid naar zowel inwoners van 

de gemeente Roosendaal, vluchtelingen, als naar andere gemeenten waar de druk naar opvang 

momenteel erg hoog is. Zoals bekend zijn hierover bestuurlijke afspraken gemaakt met de 

gemeenten binnen het district de Markiezaten in afstemming met de Provinciale Regie Tafel. 

5.    Hoe en op wat voor termijn wordt de omgeving van de potentiële locatie betrokken bij deze 

ontwikkeling? 

Uiteraard worden bewoners in de omgeving van een mogelijke locatie en andere direct betrokkenen 

geïnformeerd zodra er duidelijk is waar en wanneer een asielzoekerscentrum zal worden 

gerealiseerd. Vervolgens gaan we nader in gesprek. 

6.    Wordt er een draagvlakmeting gehouden in de nabije omgeving? 

Nee, er wordt geen draagvlakmeting gehouden onder de bewoners in de omgeving van de locatie. Dit 

mede tegen de achtergrond van de wettelijke plicht die is ontstaan nadat de spreidingswet is 

aangenomen. Zie ook antwoord op vraag 5. 



 

Niettemin zal het college serieus omgaan met de zorgen en vragen van de directe omgeving. Dit is 

ook gebeurd ten tijde van de realisatie van de CNO in de Wijnkorenstraat en waar relevant is er direct 

gehandeld. 

7.    Met welke incidentele en structurele kosten moet de gemeente rekening houden met de 

komst van de opvang? 

Indien er in de gemeente Roosendaal een asielzoekerscentrum komt, wordt deze door het Centraal 

Orgaan Asielzoekers bekostigd. Jeugdhulpverlening en het aanbod van regulier onderwijs valt onder 

de verantwoordelijkheid van de gemeente. 

De maximale gebruiksduur van de potentiële AZC staat op vier jaar, echter blijkt uit prognose van de 

ontwikkeling bevolkingssamenstelling in Noord-Brabant dat tot 2050 er een netto buitenlands 

migratiesaldo tussen de 11.500 tot 20.500 mensen per jaar wordt verwacht. 

https://bevolkingsprognose.brabant.nl/hoofdstuk/binnenlandse-en-buitenlandsemigratieontwikkelingen 

8.    Waarop is de tijdsduur van maximaal vier jaar gebaseerd? 

Deze tijdsperiode is door het college vastgesteld na overleg met het COA. Het COA heeft behoefte 

aan langdurige opvanglocaties, maar het college van de gemeente Roosendaal vindt een maximale 

termijn van vier jaar wenselijk cq. te overzien. Daarom is het college een tijdsperiode van 4 jaar 

overeengekomen met het COA. Hierover zijn ook bestuurlijke afspraken gemaakt met gemeenten in 

het district de Markiezaten in afstemming met de Provinciale Regie Tafel. 

9.    Bestaat er een kans dat na deze vier jaar de termijn nog verlengt kan worden?  

Met het Centraal Orgaan Asielzoekers zijn we overeengekomen dat de termijn van vier jaar via een 

bestuursovereenkomst wordt vastgelegd. Dit is op dit moment dan ook de periode waar het over gaat. 

Het primaire concrete antwoord op de vraag is dan ook nee. Tegelijkertijd kunnen wij de toekomst niet 

geheel voorspellen.  

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,                                  De burgemeester, 

                    

 

 


